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Den næste sag på dagsordenen var: 
28) Tredje behandling af lovforslag nr. L 101: 
Forslag til lov om ændring af ligningsloven, 
selskabsskatteloven og skattekontrolloven. 
(Lovfæstelse af armslængdeprincippet og 
væm mod tynd kapitalisering). 
Af skatteministeren (Ole Stavad). 
(Fremsat 2/6 98. Første behandling 4/6 98. 
Betænkning 22/6 98. Anden behandling 24/6 
98). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Lovforslaget vedtoges med 56 stemmer (S, SF, 
RV og EL) mod 55 (V, KF, DF, CD, FP og KRF). 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive sendt til statsministe- 
ren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
29) Tredje behandling af lovforslag nr. L 102: 
Forslag til lov om skattemæssige afskrivninger 
(afskrivningsloven). 
Af skatteministeren (Ole Stavad). 
(Fremsat 2/6 98. Første behandling 4/6 98. 
Betænkning 22/6 98. Anden behandling 24/6 
98). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Lovforslaget vedtoges med 56 stemmer (S, SF, 
RV og EL) mod 55 (V, KF, DF, CD, FP og KRF). 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive sendt til statsministe- , 
ren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
30) Tredje behandling af lovforslag nr. L 103: 
Forslag til lov om ændring af forskellige skat- 
telove. (Konsekvensændringer som følge af 
afskrivningsloven samt ændringer af ejen- 
domsavancebeskatningsloven m.m.). 
Af skatteministeren (Ole Stavad). 
(Fremsat 2/6 98. Første behandling 4/6 98. 
Betænkning 22/6 98. Anden behandling 24/6 
98). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Lovforslaget vedtoges med 56 stemmer (S, SF, 
RV og EL) mod 55 (V, KF, DF, CD, FP og KRF). 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive sendt til statsministe- 
ren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
31) Tredje behandling af lovforslag nr. L 105: 
Forslag til lov om ændring af forskellige 
afgiftslove. (Ændring af kredittider m.v.). 
Af skatteministeren (Ole Stavad). 
(Fremsat 2/6 98. Første behandling 4/6 98. 
Betænkning 22/6 98. Anden behandling 24/6 
98). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. - ' , 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 
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Afstemning 

Lovforslaget vedtoges med 56 stemmer (S, SF, 
RV og EL) mod 55 (V, KF, DF, CD, FP og KRF). 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive sendt til statsministe- 
ren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
32) Tredje behandling af lovforslag nr. L 106: 
Forslag til lov om ændring af lov om registre- 
ringsafgift af motorkøretøjer m.v. (Harmoni- 
sering af kredittid). 
Af skatteministeren (Ole Stavad). 
(Fremsat 2/6 98. Første behandling 4/6 98. 
Betænkning 22/6 98. Anden behandling 24/6 
98. 2 ændringsforslag af skatteministeren (Ole 
Stavad) 25/6 98). 

Der var stillet 2 ændringsforslag af skattemini- 
steren (Ole Stavad). 

Ændringsforslagene sattes først til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Ændringsforslag nr. 1 og 2 vedtoges uden 
afstemning. 

Lovforslaget som helhed sattes herefter til for- 
handling.. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Lovforslaget vedtoges med 56 stemmer (S, SF, 
RV og EL) mod 55 (V, KF, DF, CD, FP og KRF). 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive sendt til statsministe- 
ren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 
33) Tredje behandling af lovforslag nr. L 107: 
Forslag til lov om ændring af forskellige ener- 
giafgiftslove. (Afgiftsforhøjelser og afgift af 
varme produceret ved affaldsforbrænding 
m.v.). 
Af skatteministeren (Ole Stavad). 
(Fremsat 2/6 98. Første behandling 4/6 98. 
Betænkning 22/6 98. Anden behandling 24/6 
98). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Forhandling 

Skatteministeren (Ole Stavad): 
Jeg har ikke taget ordet her for at genoptage 
debatteme, som vi har haft de foregående dage, 
men jeg synes, at jeg her under det sidste for- 
slag, vi har i den samlede pakke, godt vil rette 
en tak til ikke mindst Folketingets Skatteudvalg. 

På trods af de uenigheder vi har haft om ind- 
holdet, har der været en saglig indgang til, at vi 
stod med en opgave, som skulle løses. Og jeg 
mener, at det er lykkedes os på tværs af uenig- 
hederne at løse den på en måde, som begge 
sider af Folketinget kan være bekendt. Jeg 
synes, der er grund til at takke Folketinget helt 
bredt for den måde, man har håndteret det på. 

Så vil jeg godt yderligere oplyse, at på sam- 
me måde, som vi gjorde det i 1993, hvor vi jo 
også havde en større skattepakke med den 
skattereform, vi lavede dengang, og hvor jeg 
nedsatte en følgegruppe, som har fulgt udvik- 
lingen på området, på samme måde agter jeg 
også her at lave en følgegruppe på skatteområ- 
det, som følger, om der er problemer. 

Vi ved jo af erfaring, at når man gennemfører - 
så omfattende lovgivning, som tilfældet er her, 
er det klogt at være meget opmærksom på fejl 
og uhensigtsmæssigheder, som der bør tages fat 
på; for jeg er sikker på, at det sker. Jeg nedsæt- 
ter omgående en sådan følgegruppe, hvor vi 
også inviterer repræsentanter uden for central- 
administrationen til at deltage. 

Tilsvarende vil det ske på pensionsområdet, 
for hvis vi skal bruge ordet reform, er det vel på 
pensionsbeskatningsområdet, vi med rette kan 
sige, at vi laver en reform. Også her vil jeg ned- 
sætte en følgegruppe, hvor vi inviterer interes- 
senterne til at følge op, om der skulle være 


